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     Guadeloupe je ostrovný štát v Karibiku  

a patrí do skupiny Malé Antily. Jeho hlavné 

 dva ostrovy Basse-Terre a Grande-Terre sú oddelené len úzkym kanálom a preto 

sú často považované za jeden ostrov. Spolu svojím tvarom pripomínajú motýľa, 

preto je Guadeloupe prezývaný aj Motýlí ostrov (L’îlepapillon).  

Z politického hľadiska patrí Guadeloupe ako jeho zámorský región pod správu 

Francúzska. Zároveň je súčasťou EÚ aj Eurozóny, takže sa tu platí Eurami.  

   Na Guadeloupe zažijete atmosféru pravého tropického raja s nádhernými 

plážami z jemného bieleho piesku, tyrkysovým morom, romantickými zátokami, 

vysokými vodopádmi a termálnymi prameňmi. Ostrovy sú husto porastené 

tropickými rastlinami a lesmi s vysokými palmami.  

 

 

 

 

 

 

 

Švédska spoločnosť Langley Resort vlastní 10 hotelov, z ktorých sa sedem nachádza vo francúzskych Alpách, jeden na Korzike, jeden v 

Grécku a jeden na ostrove Guadeloupe v Karibiku. 



 

 

 

 

Príjemný rezort Langley Resort Hotel Fort Royal Guadeloupe sa nachádza na pláži Anse du Petit Vent Bas v obci Deshaies. Ponúka pohodlné 

izby a bungalovy s výhľadom na Karibské more. K dispozícii je tiež vonkajší veľký a detský bazén, tenisové kurty a bezplatné Wi-Fi.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na Gualedoupe sme vycestovali 09. 12. 2019 večer. Najskôr autom na letisko do Viedne, odtiaľ skoro ráno lietadlom do Paríža. Prvý let trval 

dve hodiny. Po pristáti na letisku Charles de Gaulle sme sa museli čo najskôr prepraviť na letisko Orly. Dostali sme sa tam metrom a  autobusom, 

na ktorý sme si vopred zakúpili lístky. Na autobusovú stanicu sme išli asi 15 minút pešo. Cestou sme si správny smer pre istotou priebežne 

overovali u ľudí, ktorých sme stretli.  Našťastie,  všetci boli veľmi nápomocní. Po príchode na druhé letisko na nás čakal dlhý 9-hodinový let. 

Lietadlo bolo veľké,  k dispozícii sme mali tablety, v ktorých boli nahraté filmy. Napriek tomu sme však väčšinu času prespali. Po prílete na nás 

pred letiskom čakali pracovníci z hotela. Oblečené mali uniformy a držali tabuľku s logom hotela. V hoteli nás čakala manažérka Ukázala nám  

reštauráciu, v ktorej sme mali pracovať ako aj okolie hotela. Následne sme dostali pracovné uniformy a karty od izieb. Keďže už bol večer, išli sme 

sa osprchovať a spať. Na druhý deň sme začali pracovať. 



 

 

 

   Praxovali sme v hotelovej reštaurácii 

a v hotelovom bufete na pozícii 

servírka. Všetci kolegovia z reštaurácie 

boli mladí, takže sme spolu dobre 

vychádzali. Zamestnanci hotela 

pochádzali z rôznych kútov sveta. 

V kuchyni boli prevažne domáci Kreoli. 

V reštaurácii pracovali Švédi, Slováci, 

Dáni, Češi, a Francúzi. V práci sme 

komunikovali iba v angličtine. Raňajky 

a večere sa podávali formou bufetu 

a obed a la carte. Väčšinou sme 

pracovali na „splity“, t.j. počas 

podávania raňajok a večere. Občas sme 

obsluhovali hostí aj počas podávania 

obedov. Podľa zmluvy sme mali 

pracovať 7 hodín denne, čo nebolo pravidlom, ale manažérka dbala, aby sme 

neprekročili ná týždenný limit - 35 hodín. Niekedy sme pracovali len štyri hodiny (napr. 

iba počas raňajok alebo večere), inokedy 9 hodín. Po čase sme si na tento systém zvykli. 

Keď bolo v hoteli veľa ľudí a nestíhalo sa, museli sme jednoducho ostať dlhšie. Keďže 

Langley je švédska spoločnosť, zákazníci boli prevažne Švédi. Obsluhovali sme aj veľa 

Francúzov, Dánov a domácich. Počas raňajok bolo našou úlohou len debarasovať 

použitý inventár. Počas obedov sme prijímali objednávky na nápoje a jedlo, servírovali 

objednané a debarasovali inventár. Obedy boli asi najzložitejšie, ale dal sa v tom nájsť systém. Počas večere sme prijímali objednávky na nápoje 

a zbierali použitý inventár. Čo sa týka tringeltov, fungovalo to tak, že si každý nechal čo dostal alebo našiel na stole. 



 

 

 

Ubytovanie sme mali v areáli hotela. Izby boli určené pre dvoch ľudí. V izbách boli dve postele, 

jedna väčšia skriňa, kúpeľňa a wc. Izby neboli veľké, čo však nebol problém, keďže sme v nich trávili 

málo času. Keď sme mali voľno, išli sme na pláž alebo do mesta. V spoločnej hale, kde sme sa občas 

všetci stretávali boli gauče, televízia a chladnička. V celom hoteli bol dobry prístup k wifi a dalo sa aj 

pozerať filmy. K dispozícii sme mali sušiareň, kde oblečenie vyschlo za pár hodín. Zamestnanci si 

mohli oprať veci v práčkach v hotelovej 

práčovni bez poplatkov.  

V areáli boli dve pláže. Jedna bola 

určená pre hostí a na druhú sme veľmi 

nechodili, pretože sa tam kvôli vlnám 

nedalo kúpať. Asi 10 minút chôdze od 

hotela bola ďalšia pláž, na ktorú sme 

chodili najčastejšie. 



 

 

 

 

Jedlo sme dostávali 3-krát denne. Strava bola pestrá a vždy sa dalo niečo vybrať. Mali sme 

na výber ryby, mäso, zeleninu, ryžu, hranolky, zemiaky, čerstvé ovocie (ktorého bolo na ostrove 

veľa) a dezerty. Strava sa obmieňala, takže sme nemali každý deň to isté. Keď sme pracovali 

počas raňajok, mohli sme si pred začiatkom raňajok niečo vziať z bufetu alebo z kuchyne. Počas 

práce sme si mohli vziať kávu, džús alebo vodu. 

Keď sa bufet zatvoril pre hostí, mali sme 

možnosť vziať si jedlo aj odtiaľ.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Prežiť Vianočné sviatky mimo domova bola zaujímavá skúsenosť. O snehu sme mohli iba snívať. Namiesto toho sme mali slnečné počasie, 

rozohriate pláže a vyschnuté stromčeky ozdobené svetielkami. Počas Vianoc sme mali v hoteli najviac ľudí, čiže aj viac práce, a tak sme pracovali 

na Štedrý deň a aj na Nový rok. V práci bola však pokojná a veselá atmosféra. Vďaka wifi sme mohli byť s rodinami v kontakte cez videohovor.  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Na Guadeloupe sme sa nikdy nenudili. Vždy bolo kam ísť a čo robiť. Rozmermi je ostrov celkom malý, ale o to viac má krásnych miest. Voľný 

čas sme takmer vždy trávili mimo hotela. V meste, v ktorom sme bývali premávali autobusy veľmi nepravidelne, čiže sme sa presúvali len stopom. 

Keď nás opustila prvotná nervozita z nasadnutia do auta k cudzím ľuďom, zistili sme, že sa týmto spôsobom dá spoznať veľa zaujímavých a milých 

ľudí. Hitchhiking, alebo stopovanie je jedným z najčastejších spôsobov transportu na Guadeloupe. Pekné pláže a vodopády nie sú jedinými 

krásami krajiny. Guadeloupe ponúka skvelú gastronómiu, ZOO, národné parky či termálne pramene. Väčšinou sme mali v práci medzi raňajkami 

a večerou celý deň voľný. Ak sme sa nechystali na výlet, v blízkom okolí sme mali na výber tri pláže. Keď nás už aj more omrzelo, náš hotel mal tri 

tenisové kurty, kde sme sa mohli jednoducho zapísať a zašportovať si. Keďže sme boli zamestnanci hotela, mali sme to zadarmo. Počas upršaných 

dní sme často pozerali filmy, telefonovali s rodinami a hrávali karty. Pár metrov od hotela bol malý obchodík, kde sme si chodili kupovať čipsy 

a cukríky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Cesta domov sa nám kôli koronavírusu trochu skomplikovala. Pred cestou sme si overili, či nie sú naše 

lety zrušené. Kúpili sme si dezinfekčné prostriedky. Na internete sme si prečítali informácie ohľadom 

bezpečnosti a prevencie. Na letisku sme sa snažili čo najviac vyhýbať kontaktu s ľuďmi. Miestami to bolo 

zložité, najmä pri hraničnej kontrole vo Francúzsku, ktorá bola vykonávaná strojmi a všetci ľudia 

z lietadla čakali v rade. V autobusoch, ale aj v halách letiska nebolo toľko ľudí, ako je zvykom. Napriek 

rozšíreniu vírusu sme mali problém kúpiť si rúško, nakoniec sme ho ani nenašli. Problém to však nebol, 

ľudia, ktorí mali rúško, sa dali spočítať na prstoch. Aspoň sme sa necítili previnilo. Nakoniec sme sa 

šťastne dostali domov, aj keď sme museli ostať dve týždne v domácej karanténe. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Zahraničná prax na Guadeloupe 

bola jednoznačne úžasná skúsenosť. 

Možnosť vycestovať do Karibiku sa 

nevidí každý deň a preto neľutujeme, 

že sme tam išli. Z Guadeloupe sa nám 

odchádzalo veľmi ťažko. Odniesli sme 

si nezabudnuteľné priateľstvá 

a krásne spomienky, na ktoré budeme 

vždy s úsmevom spomínať. Tiež máme 

kontakty do budúcnosti, ktoré určite 

využijeme a dobrých kamarátov, 

ktorých môžeme kedykoľvek navštíviť. 

Okrem toho sme sa naučili pracovať 

v tíme, komunikovať s ľuďmi, byť 

disciplinovaní. Obohatili sme sa 

o nové poznatky a skúsenosti. Hotel 

sa nachádza v krásnom prostredí 

a ostrov ponúka mnoho aktivít, ktoré 

sa počas dovolenky dajú stihnúť len 

veľmi ťažko.    

        

 Kontakt na instagram: @__patrici.a 

                     @gaborova.a 

                             @mikulova_b 

 



 

 

 

 


